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Tavşan kaç, tazı tut!Tavşan kaç, tazı tut!

Adapazarı Belediyesi tara-
fından Tuzla Mahallesinde 
tamamlanan Çocuk Hakları 
Macera Parkı, bugün saat 
15.00’te düzenlenecek 
törenle açılacak.

nProgramın açılış konuşmasını gerçekleşti-
ren HAK-İŞ Sendikası şube başkanı Mehmet 
Mesut Gökdemir, vergi dilimlerinde yapılan 
artışın maaş artışları karşısında çok yüksek 
kaldığını belirtti. Gökdemir, “Son yıllarda vergi 
dilimlerine yapılan artışlar, ücretlere yapılan 
iyileştirmelerin çok gerisinde kalmıştır. Bu 
nedenle, HAK-İŞ olarak vergi dilimlerinin yeni-
den değerlendirilmesini ve bu değerlendirme 
yapılırken de enflasyon oranının değerlemeye 
esas alınmasını talep etmekteyiz” İfadelerini 
kullandı. 

nVali Yaşar Karadeniz Mevlid Kandili 
dolayısıyla bir mesaj yayımladı. Karadeniz 
mesajında şu ifadeleri kullandı: “Cenab-ı 
Allah’ın alemlere rahmet elçisi olarak 
gönderdiği, insanların en hayırlısı Sevgili 
Peygamber Efendimiz’in (S.A.V) yeryüzünü 
şereflendirdiği Mevlid Kandiline ulaşma-
nın bir kez daha huzuru ve mutluluğuna 
erişmiş bulunmaktayız. Aziz Milletimizin ve 
İslam Aleminin Mevlid Kandilini en kalbi 
dileklerimle kutluyor, yapılacak duaların, 
edilecek ibadetlerin makbul olmasını Cena-
b-ı Hak’tan niyaz ediyorum.”►Haberi 7’de

TEM’de feci kaza

Şeker Fabrikasında 
pancar alımı başladı

Yeşilin muhteşem cazibesi!Yeşilin muhteşem cazibesi!

Hizmet-İş Sendikası Sakarya Şubesi tarafından genişletilmiş temsilciler toplantısında konuşan AK Hizmet-İş Sendikası Sakarya Şubesi tarafından genişletilmiş temsilciler toplantısında konuşan AK 
Parti Sakarya Milletvekili Lütfi Bayraktar, 1 Ekim’de meclisin açılacağını belirtirken, “İnşallah gezdiği-Parti Sakarya Milletvekili Lütfi Bayraktar, 1 Ekim’de meclisin açılacağını belirtirken, “İnşallah gezdiği-
miz yerlerde not almış olduğumuz sorunları meclise taşıyacağız ve konunun takipçisi olacağız” dedi.miz yerlerde not almış olduğumuz sorunları meclise taşıyacağız ve konunun takipçisi olacağız” dedi.

“ÇOK CİDDİ BİR SÜREÇTEN GEÇİYORUZ”
nHAK-İŞ Sakarya Şube Başkanı Gökdemir’in 
dile getirdiği sorunların çözümleri için gerekli 
adımları atacaklarını ve çözümü için bu sorunları 
Ankara’ya taşıyacaklarını belirten AK Parti Sakarya 
Milletvekili Lütfi Bayraktar, “1 Ekim’de meclis 
açılıyor. İnşallah gezdiğimiz yerlerde not almış 
olduğumuz sorunları meclise taşıyacağız” dedi. 
Milletvekilliği görevinin maaşı için yapılacak bir 
iş olmadığını söyleyen Bayraktar, “Vekil maaşları 
hakkında çok konuşuluyor. Biz çok fazla vekil 
maaşı almıyoruz. Her gittiğimiz yerin masraflarını 
kendimiz ödüyoruz” diye konuştu.

nEmeklilikte Yaşa Takılanlar olarak 
bilinen EYT sisteminin hazineye ciddi 
bir yük bindirdiğini söyleyen Bayraktar, 
“EYT ciddi bir iş, lütfen hafife almayalım 
arkadaşlar. Bana sorsalar ben geçmesin 

derdim. Ciddi bir yük bindirdi hazine-
ye. Benim 42-43 yaşında 3 personelim 
emekli oldu. Birini çalıştırmıyoruz, beni 
niye çalıştırmıyorsun diyor” ifadelerini 
kullandı. ►Haberi 6’da

Ak Parti Milletvekili Lütfü Bayraktar Sakarya’nın sorunlarını meclise taşıyacağını söyledi.

‘SORUNLARI‘SORUNLARI
MECLISE MECLISE 
TASIYACAGIZ’TASIYACAGIZ’

Sokak köpekleri
tehlike saçıyor

“BANA SORSALAR İSTEMEZDİM”“BANA SORSALAR İSTEMEZDİM”

nKarasu ve Kaynarca ilçelerinde bölgeye 
bırakılan sokak köpekleri mahallelinin 
hayvanlarını telef etti. Çocuklarının ve 
kendilerinin sokaklarda rahat bir şekilde 
gezemediklerini söyleyen mahalleli, ilçe 
belediyelerinden sorunlarına çare bulun-
masını istedi.

nKöpeklerden korktukları için sokağa 
çıkamadıklarını aktaran mahalle sakinlerin-
den Nurettin Köseoğlu, “Yaklaşık 5 yıldan 
beri buraya çevre il ve ilçelerden atılan 
köpekler yüzünden çok büyük sıkıntılar 
çekiyoruz. Köpekler 5 yıldan beri mahalle-
mizdeki hayvanlara saldırıyor. Geçen sene 
2 koyunumu yediler bu sene 4 koyunumu 
çaldılar 3’ünü yemişler birini canlı olarak 
bulduk. Burada çocuklarımız yollara çıka-
mıyor, insanlar kendilerini korumak için 
adeta sokaklara silah ve tüfeklerle çıkıyor. 
Yollarda ve ormanlarda 10-20 köpek var 
tehlike içindeyiz bu yüzden yetkililerden 
yardım istiyoruz” dedi.  Haberi 3’te

Vali Karadeniz’den 
kandil mesajı

Engelli bireylerEngelli bireyler
şehir turundaşehir turunda
nSakarya Büyükşehir Beledi-
yesi ile Sakarya Engelliler ve 
Yardımlaşma Derneğince en-
gellilere yönelik gezi programı 
düzenlendi. Belediye önünde 
Başkan Ekrem Yüce tarafın-
dan uğurlanan engelliler ve 
aileleri, çift katlı turistik gezi 
otobüsüyle müzik eşliğinde 
şehir turu yaptı.►Haberi 8’de

TÜRASAŞ 
21 işçi alacak

Sakarya’da 
berbere zam!

nTÜRASAŞ Genel Müdürlüğü 
211 personel alacağını ve bu 
personelin 21’inin Sakarya’da 
istihdam edeceğini bildirdi. 
Bu alımlar, Kamu Kurum ve 
Kuruluşlarına İşçi Alınmasında 
Uygulanacak Usul ve Esaslar 
Hakkında Yönetmelik hü-
kümleri kapsamında Türkiye 
İş Kurumu (İŞKUR) üzerinden 
gerçekleştirilecek. Sakarya’da 
3’ü kaynakçı, 13’ü mekaniker, 
3’ü elektrikçi ve 2’si boyacı 
olmak üzere toplam 21 perso-
nel alınacak.

nSakarya’da berber fiyatlarına 
gelen zamla birlikte saç sakal 
yıkama ve ağda işlemleri 300 
TL’ye yükseldi. ►Haberi 4’te

Doğa yürüyüşleri 
devam ediyor
nSakarya Büyükşehir Beledi-
yesi tarafından düzenlenen 
ve doğaseverlerin takip ettiği 
Sonbahar Doğa Yürüyüşleri 
Akçay-Nuriosmaniye parku-
ruyla devam etti. ►Haberi 5’te

nTEM Otoyolu Düzce geçişinde otomobil 
yüklü çekici, tıra çarpıp alev aldı. Kazada 1 
kişi yanarak hayatını kaybetti, 2 kişi ise ağır 
yaralandı. ►Haberi 3’te

nAdapazarı Şeker Fabrikasında 2023-2024 yılı 
kampanya dönemi, fabrika bahçesinde düzen-
lenen törenle başladı.
nAdapazarı Şeker Fabrikasında yeni dönemde 
pancar alım kampanyası başladı. Fabrika bah-
çesinde 2023-2024 yılı kampanya döneminin 
açılışı nedeniyle bir tören düzenlendi. Pancar 
alım kampanya törenine Adapazarı Pancar 
Ekicileri Kooperatifi Yönetim Kurulu Başkanı 
Sebahattin Karasakal, Yönetim Kurulu Üyeleri 
ve işçiler katıldı. Törende yeni kampanya döne-
minin tüm çiftçilere hayırlı olması dilendi.


